
 

SMU LANDVIK SKOLE  
Skolemiljøutvalget (SU + FAU) 

 

Referat SMU-møte 1-2022/23 

Møtedato: Tirsdag 15. november Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 

Møtetid: Kl. 19.00 – 21.00 Referent: Hege Hystad 

Møtested: Landvik skole Personalrom Neste møte: FAU: tirsdag 10. januar 2022 kl. 19.00 

SU: ikke fastsatt enda 

Tilstede: SAMARBEIDSUTVALGET (SU): Elevrådet: Mathilde Lunden (leder), Vibe Irene Eide (nestleder) -  Lærerrepr.: 

Hilde Steinmoen Ask, Linda Hartviksen -  Repr. øvrig ansatte: Isabel Cortina -  Foreldrerepresentanter: Cecilie 

Svanberg, Gunnar Edvard N. Gundersen  
 

FORELDRERÅDETS ARBEIDSUTVALG (FAU): 1. trinn: Steinar Rettedal, Arild Høie Henriksen – 2. trinn: Hege 

Hystad – 4. trinn: Hilde Andersen Sundhordvik, Siri Tomine Eide – 5. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen, Stig 

Arve Husebø Abrahamsen – 6. trinn: Dag Henning Johannessen, Cecilie Svanberg – 7. trinn: Anette G. 

Hodnebrug 
 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Einar Loland Råheim 

Forfall: FAU: 1. trinn: Ole Botnen Eide , 3. trinn: Vigdis Kristine Hancock, Therese Rasmussen, 7. trinn: Pål Thomassen 

SU: Politisk oppnevnt repr.: Lisbeth Udjus, Repr. Øvrige ansatte: Inger Toft Lorentzen, SFO-leder: Anne Mette 

Henriksen 

Kopi til:  fagleder Hilde Igland 

Andre inviterte:  

 

 
 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

 

SAKER: 

10 Saker fra 

elevrådet 

- Elevrådets leder og nestleder legger 

fram hva elevrådet jobber med og 

ønsker at skal være viktige saker 

fremover. 

Det har vært to elevrådsmøter til nå i år.  

Det har bl.a. vært snakket om skolemiljø: de 

har snakket om ting som er bra, og har fått 

endret på fordeling av fotballbanene mellom 

trinnene. Elevrådsleder forteller at elevene 

synes det er en veldig bra skole, og de fleste 

av dem har mange gode venner her. 

 

På spørsmål om det er noe FAU kan gjøre for 

elevrådet, sier de at det var gøy den gangen 

elevrådet hadde kiosk i friminuttet, det hadde 

vært gøy å ha det igjen. 

 

 

10 Saker fra skolens 

ansatte 

 

- Representanter fra skolens ansatte, 

lærere og øvrige ansatte, orienterer 

om aktuelle saker fra staben 

Det har vært mye fokus på åpen skole den 

siste tiden. Det er gøy at det ble en vellykket 

dag. De har diskutert om man skal endre 

tidspunkt, ettersom det sammenfaller i tid med 

utviklingssamtaler. 

Ansatte kjenner at det er vanskelig å strekke 

til, man er ikke så mange ansatte som man 

skulle ønske. Opplever ledelse som støttende 

mtp. at man gjør så godt man kan. Opplever 

ansatte som løsningsorienterte. Miljøarbeidere 

roses for å være fleksible og 

tilpasningsdyktige. 

Noe engstelse blant både lærere og 

miljøarbeidere for ytterligere nedbemanning. 

Det har vært en del sykdom. 

 

 



10 Saker fra FAU - Aktuelle saker fra FAU Det har vært mye fokus på åpen skole i FAU 

også. 

 

10 Saker fra skolens 

ledelse 

- Aktuelle saker fra ledelsen. Man har hatt medarbeiderkultur og 

medvirkning som tema blant ansatte. Ansatte 

skal være med og se på årshjulet. 

Skolen har kuttet ned fra fire til tre 

satsingsområder. Skolen dropper IKT som 

satsingsområde, dette er nå innarbeidet. 

Satsingsområdene nå er: 

- Leselyst og leseglede 

- Trygghet og trivsel 

- Medarbeiderkultur 

 

Det er vanskelig å få tak i nok og gode vikarer. 

Dette gjelder for hele Grimstad. Trenger alle 

vikarene de kan få. Ledelse er imponert over 

innstillingen til ansatte som håndterer dette 

godt etter forholdene. Ledelsen understreker 

at Landvik har et forsvarlig skoletilbud, men 

ønsker å ha det så godt som mulig, og det er 

krevende. 

 

I første trinn er begge kontaktlærerne 

langtidssykemeldt. Skole har hatt 

ekstraordinært foreldremøte for å orientere om 

dette. Man jobber fremdeles med å få på plass 

en tilfredsstillende løsning på dette. Mer 

informasjon kommer til de foresatte så fort 

man vet noe mer. Det er en veldig uheldig 

situasjon å havne i, særlig for første klasse. 

FAU melder tilbake at det er bra de jobber 

med dette, det er veldig viktig å få det på 

plass. 

 

Det er utlyst faglederstilling, fristen går snart 

ut. 

Hilde Igland er sykemeldt fremdeles. 

Ansatte er takknemlige for gaven til skolen fra 

FAU, symaskiner. 

 

Det er innskrivningsforeldremøte i morgen. 

Dette er ikke noe skolen må ha, men som man 

velger å ha for å starte tidlig med å få et godt 

skole-hjem samarbeid. 

 

Skolen har den siste tiden hatt klasselesekurs. 

Ledelsen har fått mange tilbakemeldinger fra 

ansatte på at det går bra. De har fått positive 

tilbakemeldinger fra elever også. 

 

 

10 Saker til/fra 

Oppvekst- og 

utdannings-

utvalget 

- Politisk representant Lisbeth Udjus 

orienterer om saker fra OU-utvalget. 

Udjus er ikke tilstede.  

45 Grimstad 

kommunes 

budsjett for 2023  

Budsjettet presenteres samme dag 

som vi har vårt møte. Det er derfor 

vanskelig for noen av oss å forberede 

oss grundig på hvordan effektene av 

budsjettet blir helt konkret. 

- Skolens ledelse redegjør for den 

økonomiske situasjonen 

inneværende år. 

- Vi samtaler om hvordan det foreslåtte 

0,2 % krav til effektivisering på alle enheter. 

Dette tilsvarer en reduksjon på 400 000 kr for 

Landvik skole. Reduksjonen i elevtall gjør 

også at det blir noe strammere enn dette.  

I hovedsak kan budsjettet fra september 

følges.  

Skolen har meldt inn mange ganger ila året at 

rammene er stramme, det er de fremdeles, 

men de har ikke blitt vesentlig strammere. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



kommunebudsjettet for 2023 vil 

påvirke Landvik skole 

- Vi setter opp punkter til en 

høringsuttalelse fra SMU ved Landvik 

skole 

 

Hommedal skolegård har fått midler til å 

opprettholde driften. Dette tilbudet benytter 

Landvik skole seg av, og ser det som positivt 

at tilbudet opprettholdes. 

Det er foreslått å legge ned Frivoll skole fra 

høsten 2025. Det har begynt å komme inn 

søknader fra foreldre om at de ønsker at barna 

skal gå på Landvik istedenfor nærskolen, det 

kan hende det kommer flere søknader dersom 

dette besluttes. 

SFO-prisene øker med 5%. Fortsatt gratis sfo 

for 1. klasse (bestemt nasjonalt). 

 

SMU kan komme med en høringsuttalelse. 

Forslag til punkter som skal med i uttalelsen: 

- Gledelig at Hommedal skolegård fortsetter 

- Positivt med bidrag til digitale læringsmidler 

- Det er svært stramme rammer. Det gjør det 

vanskelig å både overholde lærernorm og 

imøtekomme behov for spesialundervisning. 

- Anmode om å justere budsjettet i tide 

dersom enheter strever med å holde 

budsjettet. 

- Oppfordre til oppmerksomhet rundt det at 

kutt hos Langemyr kan føre til større utgifter 

for de andre skolene. 

- SFO i Grimstad er allerede blant de dyreste i 

landet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gunnar Edvard skriver 

forslag til 

høringsuttalelse som 

sendes ut til alle for 

innspill før det sendes 

videre. 

 

 

10 Evaluering åpen 

skole  

- Elevenes erfaringer (elevrådet) 

- Lærernes og øvrige ansattes 

erfaringer (stab) 

- Ledelsens erfaringer (ledelsen) 

- FAUs erfaringer (FAU) 

Elevråd: Det gøyeste var presentasjonene fra 

hvert trinn. Gøy å se hva alle trinnene hadde 

laget. 

 

Ansatte: Vellykket. Koselig dag for de ansatte 

å være på også. 

 

Ledelse: Veldig takknemlige og fornøyde med 

en så fin samling. Godt samarbeid med FAU. 

 

FAU: Imponert, det har blitt jobbet godt med 

dette, elevene var flinke, underholdningen traff 

publikum, det var gøy at ungene var motiverte. 

 

Korps: ha dette inne, evt. gjøre det tydelig hvor 

publikum skal være. Ble vanskelig å holde på 

roen hos barna, og mange foreldre gikk inn 

mens de spilte. Rektor forklarer at dette med 

korpset kom på plass etter at planene egentlig 

var lagt, og beskjed sendt ut. Neste år kan 

man planlegge dette bedre. 

 

Antall i hallen: begrensninger på antall pga. 

brannvern førte til at noen med småsøsken 

ikke kunne ha med begge foreldrene inn i 

hallen. Er det mulig med «billettsystem», slik 

at man kan få noen andre sin plass dersom 

noen ikke stiller med to foresatte? 

 

Innendørs: fungerte veldig fint å ha det i 

hallen, det ble bra med lys og lyd og lettere å 

få med seg det som skjedde på scenen enn 

om det hadde vært utendørs. 

 

 



Parkering: Erfaring med at det må være en 

som er hovedansvarlig for parkering. 

 

Arrangement i klasserommene: ønskelig med 

program i forkant, slik at man kan legge en 

plan for å få det med seg dersom det er noe 

spesielt som skjer i klasserommet til en 

bestemt tid. Det som skjer i klasserommet bør 

også ta høyde for at mange foreldre har flere 

klasserom de må besøke, samt evt. må stå i 

kiosk, og det er viktig for barna at foreldrene 

får med seg det viktigste hos dem. 

Kioskvakten er delt i to, slik at dersom en film 

f.eks. vises to ganger ila kvelden, er det mulig 

å få med seg begge deler. 

 

Kiosk: fungerte fint. Lett å arrangere når man 

kunne delegere til klassekontaktene. Har 

notert ned hvor mye som gikk av hva. F.eks. er 

det behov for mer kaffe. Info om dette legges 

på OneDrive. 

Fint at lærerne ordnet pultene og vippsplakater 

i forkant. 

 

I informasjonsskrivet må det stå at inntektene 

går til FAU, ikke til leirskole. 

 

Bra jobbet av Mathilde som konferansier.  

 

Økonomi: i fjor ca. 16 000, i år 21 000. 

 
0 

FASTE PUNKTER: 

5 Trafikksikkerhet  - Orientering om status Ønskelig med beskjed om når de skal jobbe 

der slik at trafikkvaktene kan tilrettelegge på 

morgenen. 

De sier at de skal ha det klart før nyttår. 

 

 

7 Saker til/fra KFU  - Hvilke punkter ønsker vi med til 
KFUs møte 16/11-22? 

Budsjett blir tema der.  

0 

ØVRIGE SAKER: 

3 Eventuelt  - Meld gjerne inn i forkant om noen har 

noen eventuelt-saker 

Ønskelig å sende ut vismamelding til foresatte 

med beskjed om FAU/SMU møter. 

 

FAUs økonomi: hva skal vi bruke pengene på? 

Tenke på til neste gang: 

- Øke støtten til avslutning 7. trinn? Evt. dekke 

hele (innenfor en ramme) 

- Penger til elevrådet? 

- Ønsker for uteområde? 

 

Skolens ledelse tar 

dette videre. 

120     

 


